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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 57 

Dato: 19. februar 2024  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud: Karin 

 __________________________________________________________ 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden: Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 56: Referatet blev godkendt 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse: 

1. Evaluering Fællesmøde den 5.2.2024: Bestyrelsen drøftede mødet. 

2. Status vedr. 5-års eftersyn: Bjarne har rykket for Skjødes tilbagemelding dags dato på 

Byggeskadefondens eftersynsrapport af Hjorteparken.  Anders og Neil har givet entreprenøren frist 

til på fredag Bjarne forventer dog ikke besked før 1 marts. Termofotografering: Når vi modtager 

Skjødes tilbagemelding, vil Bjarne gerne vende rapporten med en ”fagmand”. Sporing af læk i 

rørsystemet: Vi har bedt sporingsfirmaet DTS. at undersøge hvorvidt der er en læk i Hjorteparkens 

rørsystem. Da nr. 26 har haft vedvarende vand i teknikskabet, (der måske kunne skyldes et læk) 

blev undersøgelsen først foretaget her. Efterfølgende skal rørsystemet i terrænet og fælleshuset 

undersøges. Mistanken for ”læk” er også faldet på ekspansionsbeholderen i fælleshuset, 

(beholderen sørger for at optage den volumenændring, som vandet får ved opvarmning og den 

rummer et ekstra indhold af vandreserve, der kan tilføjes til anlægget efter behov). 

Ekspansionsbeholderen har et stykke tid haft ”brug” for ekstra på hældning af ekstra vand, det er 

ved at blive undersøgt hvor meget vand det drejer sig om. Bjarne vil modtage en rapport fra DTS.  

Hvis der skal ske en udskiftning af beholderen, kan det ikke ske i de kolde måneder da der vil blive 

lukket for varmen i flere dage.  

3. Nyt vedr. affaldsordningen: Vi har modtaget et tilbud fra Furesø kommune, om at de kan 

tilbyde en container til tekstilaffald på 240l og en mindre container til kemisk affald. 

Bestyrelsen drøftede tilbuddet og var enige om, at den slags affald klarede vi selv og 

takkede nej tak til tilbuddet og dermed denne ekstra udgift.  Bjarne kontakter kommunen 

inden tidsfristen den 26. februar og takker nej.  

4. Evt. 

a. BBR-sagen: Der arbejdes stadig på sagen med at få reduceret elafgiften i 

fælleshuset. Bjarne er i stadig kontakt med Lars Gissel fra DAB ang. muligheden for 

at få reduceret elafgiften, der indtil videre bliver forhindret af at kommunen ikke 

kan ændre BBR koden til fælleshuset. Kjeld har en kontakt fra kommunen Ole Don 

Krusager (ODK) der siger, at andre boligselskaber som os har fået tilskud. Kjeld vil 

kontakte ODK igen og høre om vejen frem kan være en ansøgningsblanket stemplet 

fra kommunen der kunne sendes til Ørsted og videre til Radius. Det kører tungt 
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med DAB. Derfor forsøger vi to veje. Bjarne fortsætter med at presse på hos DAB og 

Kjeld hos kontakter ODK på kommunen. 

b. Markvandring: Der er markvandring med DAB den 17. april kl. 10:00 

c. DAB-nyhedsbrev: DAB-nyhedsbrev artikler vedr.:  Ny fastprisaftale på el og Gas. 

DAB har indgået en ny aftale med Andel som trådte i kraft 1.januar 2024 og løber 

frem til udgangen af 2025. Aftalen sikrer 1/2 års gratis abonnement. Den ny pris er 

låst og lander på et højere niveau end den tidligere aftale, priserne er låst med et 

fast blik på markedsprisen. Da vi er kunder hos Andel overgår vi automatisk til den 

ny aftale.  Bolinds indkøbsportal: Drift support i DAB samarbejder løbende med 

indkøbsportalen. Brugen af indkøbsportalen er steget med 10% fra 2022 til 2023, 

blandt ejendomskontorerne. Vi vil se på om det er noget vi kan bruge. Ny 

Generation Digital Post (NGDP): DAB er begyndt at sende ud til beboerne via 

NGDPD. Bjarne har tilbudt at beboerbladet fra DAB til bofællesskabet kunne blive 

leveret hos ham og blive distribueret derfra til beboerne.  

d. DAB-Repræsentationsskabsmødemøde: Den 14. maj kl. 17 på Radisson.  De i 

bestyrelsen der ønsker at deltage, skal give Bjarne besked.  

e. Udeudvalget: Glennie har informeret at Jimmy har tilbudt at slå græs på fliser til et 

beløb på 3-4000kr. Vi har fået tilbudt fra Jimmy om at købe hans næsten ubrugte 

ukrudtsbrænder til ½ pris. Vedr. snerydning mv. er Bjarne i OG regi med til at skrive 

et revideret udbud til nye vinterydelser, der skal gælde fra næste sæson.  

f. Forsikringsskade: Ruden i værelse 2 bliver udskiftet den 20.2.24.   

4. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Status vedr. lade standere i Hjorteparken – v. Kjeld: Vi har ikke fået opklaret, hvorvidt de 

bevilgede 25.000kr fra det offentlige gælder hvis det er Hjorteparkens private lade 

standere der ønskes udbygget eller det skal være nye. Kjeld spørger styrelsen om 

bevillingen alene gælder for etablering af offentlige lade standere! Kjeld havde talt med 

Værløse ”Ydungård” hvordan, de havde grebet el stander sagen an. De interesserede 

grupper havde organiseret sig i et Lauge, der lånte penge af grundejerforeningen. 

Medlemmer af Lauget købte el til en kostpris og ikke medlemmer købte til en højere pris. 

Der undersøges nærmere af KG forud for et oplæg til fællesskabet ang. en model for 

anvendelsen af de bevilgede midler.  

2. Nyt fra Webmaster/webgruppe orienterer om status på opdatering mv. af hjemmeside.: 

Kjeld informerede at der var udfordringer med Hjemmesiden i øjeblikket og at der arbejdes 

på det. Forventer en løsning indenfor de næste 14 dage.  

3. Nyt fra Kasserer: Marianne oplyste at hun betaler det hun skal til bofæller og andre, der 

skal have betalinger jf. udlæg, aftaler og bevillinger. Bestyrelsen vil fortsat have fokus på at 

vi får bedre mulighed for følge mere med i økonomien, via bestyrelsesportalen i 

samarbejde med DAB. 

4. Andet  

 

5. Sager til behandling 



Best. møde nr.57-Referat_22.02.2024MMJ 

1. Ansøgning fra Bygningsgruppen: Frank og Erik har søgt penge til en motorsav (vi har hidtil 

lånt en motorsav, men det er ikke muligt længere.) Bestyrelsen godkendte, at der blev købt 

en motorsav mm. for op til 2000kr. 

2. Udarbejdelse af forslag til Dokument vedr. overdragelse af inventar – fortsat fra tidligere 

møder vedr. opdatering råderetsregler. Bjarne fremlagde et regneark med en 

beregningsmodel vedr. overdragelse af inventar til ny lejer. Data fra beregningsmodellen 

skal bruges i forbindelse med udfærdigelse af et overdragelsesdokument vedr. inventar der 

skal anvendes når en bolig skal overdrages til ny lejer ved fraflytning. Der arbejdes videre 

med projektet inden det sendes til DAB og derefter til bofællesskabet for godkendelse. 

3. Andet  

6.   Kommende møder: 

19.3.2024 Fællesmøde 

26.3.2024 Bestyrelsesmøde 

1.5.2024  Bestyrelsesmøde 

15.5.2024 Fællesmøde 

11.6.2024 Afdelings Regnskabsmøde (DAB) 

27.8.2024 Afdelings Budgetmøde (DAB) 

 

7.   Eventuelt  

 


